

είται στον χώρο της κατασκευής και εμπορίας καυστήρων βιομάζας», *ΤΑ ΝΕΑ* (ηλ. έκδ.), 2-11-2009.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: πυρηνόξυλο 628, πυρηνόξυλα 19]

πυροφύλαξη

«Ξεκίνησαν τις πυροφυλάξεις στην Πάρνηθα οι Εθελοντές Δασοπροστασίας Αττικής» (τίτλος), *ΤΑ ΝΕΑ* (ηλ. έκδ.), 10-6-2011.

«Ωστόσο τα τελευταία χρόνια η διαδικασία επιβραδύνεται απελπιστικά με αποτέλεσμα να υπάρχει πυροφύλαξη στο δάσος τους χειμερινούς μήνες και όχι στην αντιπυρική περίοδο», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 24-7-2009, σελ. 3.

«Βάρδια με την ομάδα πυροφύλαξης των εθελοντών» (τίτλος), *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 11-8-2007.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: πυροφύλαξη 648, πυροφυλάξεις 593]

στερεοπαροχή

«Όπως αναφέρει ο κ. Μ. “η επιτελική αξία του χάρτη είναι προφανής, αφού εντοπίζονται οι περιοχές υψηλής διακινδύνευσης και προτεραιότητας στην περιοχή των μέτρων προστασίας που απαιτούνται για τον περιορισμό της διάβρωσης του εδάφους και τη δημιουργία συνθηκών συγκράτησης της στερεοπαροχής ύστερα από βροχοπτώσεις, προτού οι λασπορροές αποτελέσουν απειλή”», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 6-9-2009, σελ 48.

«Θα μειωθούν περισσότερο η παροχή και η στερεοπαροχή του ποταμού στο Δέλτα του», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 13-8-2007.

«Συγκεκριμένα, υπογράμμισαν ότι η εκτίμηση στερεοπαροχής του Μεγάλου Ρέματος στη μελέτη έγινε πριν από τις πυρκαγιές το καλοκαίρι του '95 στην Πεντέλη και ότι, ενώ ο ετήσιος όγκος στερεοπαροχής από το Ρέμα είχε υπολογιστεί αρχικά σε λίγες χιλιάδες κυβικά μέτρα, μετά τις πυρκαγιές μπορεί να φτάσει σε εκατοντάδες χιλιάδες κυβικά μέτρα», *ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ*, 27-8-2006, σελ. 28.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: στερεοπαροχή 265, στερεοπαροχές 84 / και με ενωτικό]

στρατοχωροφυλακή⁴¹

«Δεν παραιτήθηκε όμως ο αρχηγός της στρατοχωροφυλακής στρατηγός Ν. Ο.», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 30-7-2011.

41. Η λέξη πρέπει να είναι παλαιότερη (βλ. και ΨΒΕΠΤ 1965), αλλά δεν καταγράφεται στα γενικά ερμηνευτικά Λεξικά του 20^{ου} αιώνα, ίσως λόγω πιο εξειδικευμένης σημασίας.